
intormacja z dziafalnosci Burmistrza do 20 grudnia 2013r.
,4. Jak informowalem wczesniej w pazdzierniku wystaj3ilem z wnioskiem do Zarza^u

Wojewodztwa o uje.cie w budzecie ma 2014 rok zadania inwestycyjnego polegajqcego na

dokonczeniu rozbudowy drogi wojewodzkiej nr 414 Prudnik - Opole. Choc droga ta nie

przebiega przez teren naszej gminy, jednakze jej stan techniczny ma strategiczne znaczenie

dla skomunikowania gminy z Opolem i autostrada, A - 4. Z uzyskanych informacji wynika,

ze jeszcze w roku biezacym rozpoczna^ si$ prace zwi$zane z modernizacjav odcinka pomie.dzy

Krobuszem, a obwodnica^ Bialej wraz z budowa^ sciezki pieszo- rowerowej. Rowniez w roku

biezacym ZarzajJ Wojewodztwa Opolskiego zdecydowal o koniecznosci zlecenia wykonania

dokumentacji na budowe. obejscia alei lipowej pomie.dzy Doboszowicami, a Lubrza^ z

terminem uzyskania zezwolenia na realizacje. inwestycji przypadaja^cym na 2015 rok .

Zarza,d Wojewodztwa stwierdzil rowniez, ze w przysztym roku na odcinku pomie.dzy Biala^ a

Prudnikiem wykonane zostana^ znaczne prace modern izacyjne, ktorych zakres zostanie

okreslony po zblizaja^cym sie. okresie zimowym.

Moje zaniepokojenie budzi fakt, ze choc w jakiejs perspektywie rozwia^zany zostanie

problem obejscia alei lipowej to planowane prace modernizacyjne na dalszym odcinku drogi

414 pomî dzy Biala^ a Prudnikiem be.da, mialy charakter tymczasowy, a zaplanowana

modernizacja bQdzie znacznie roznila sie. od dotychczasowego zakresu prac wykonanych na

wczesniejszych odcinkach tej drogi. Ze zdziwieniem zauwazamy rowniez, ze na odcinku od

Bialej do Prudniku zapomniano rowniez o sciezce - pieszo rowerowej. W sprawie tej be.de,

prowadzil kolejne rozmowy z Zarza^dem Wojewodztwa, a stosowny wniosek zostanie

przeslany w najblizszym czasie.

2. Maja^c na uwadze umowe. z dnia 17 pazdziernika 2007r. zawarta^ pomî dzy Gmina,

Prudnik, a Firma, Uslugowo - Handlowo - Produkcyjna^ Jarecki" sp. z o. o w sprawie

zbycia udzialow spolki Torkonstal w tym realizacji pakietu inwestycyjnego, w dniu 5

grudnia odbylo SJQ spotkanie, w trakcie ktorego omowiono stopieh realizacji pakietow oraz

sposob i perspektywy ich realizacji na przyszlosc w zwia^zku z podje_ciem decyzji o

przeksztalceniu Spolki Torkonstal w spolke, akcyjna^. Postanowiono, ze :

1) w przedmiocie ustalenia wartosci pakietu zrealizowanego przez FUHP Jarecki" sp. z

o. o. - Gmina Prudnik przedstawi protokol rozbieznosci, a FUHP Jarecki" sp. z o. o.

ustosunkuje sie. na pismie do protokolu rozbieznosci w terminie 30 dni od dnia jego

otrzymania;

2) zarza^d PPU ,,Torkonstal" sp. z o. o. przedstawi strategic, dzialania Spolki na lata 2014 -

2019, ktory Firma Uslugowo - Handlowo - Produkcyjna Jarecki" sp. z o. o. zobowi^zuje

sie. zrealizowac; strategic, dzialania Spolki po zaakceptowaniu przez Gmin^ Prudnik w trybie
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okreslonym w uchwalach Rady Miejskiej w Prudniku

- Nr V/30/2007 z dnia 12 stycznia 2007 r. w sprawie uchwalenia strategii prywatyzacji

Przedsie,biorstwa Produkcyjno- Uslugowego Torkonstal,

- Nr XIII/126/2007 z dnia 30 sierpnia 2007r. w sprawie zatwierdzenia procesu prywatyzacji

Przedsiebiorstwa Produkcyjno- Uslugowego Torkonstal, z pozniejszymi zmianami stanowic

b^dzie zala^cznik do umowy z dnia 17 pazdziernika 2007r. wraz z pozniejszymi aneksami.

W przypadku przeksztalcenia Spolki Torkonsta! w spolk^ akcyjna^ przyje.ta strategia

be.dzie spojna ze strategic dla pakietu emisyjnego. Strategia wskazywac be.dzie glowne

kierunki inwestycji na przestrzeni lat 2014-2019 wraz z harmonogramem wydatkowania

kwot. Strategia dzialania Spolki zostanie przedstawiona gminie w terminie do konca I

kwartalu 2014 roku.

3) wniesienie zorganizowanej cze.sci przedsî biorstwa - zakladu w Glucholazach poprzez

podzial przez wydzielenie lub nabycie tej zorganizowanej cze.sci przedsie.biorstwa przez PPU

,,Torkonstal" sp. z o. o. be.dzie ujete w planie strategii dzialania; Co do formy wniesienia

zorganizowanej CZQSCJ przedsie.biorstwa gmina Prudnik wyrazi swoje stanowisko przy

akceptacji strategii dzialania Spolki, o ktorej mowa w punkcie 2)

4) FUHP Jarecki" sp. z o. o. przedstawi Gminie Prudnik w terminie 30 dni sposob

wykorzystania przez Zarza^d Spolki aportu wniesionego uchwalami Nadzwyczajnego

Zgromadzenia Wspolnikow Firmy Przedsi^biorstwa Produkcyjno - Uslugowego

,,TORKONSTAL" spolka z ograniczona, odpowiedzialnoscia^ z dnia 18 grudnia 2012r. w tym

jego przydatnosc w dzialalnosci Spolki.

3. Ustalona zostala cena sprzedazy nieruchomosci oznaczonej na mapie nr 11 - obre,b

Prudnik jako dzialka nr 886/88 o pow. 0,0031 ha, zabudowanej jednolokalowym budynkiem

uzytkowym - garazem o powierzchni uzytkowej 20,40 m2, polozonym w Prudniku, w
sa^siedztwie nieruchomosci zabudowanych wielorodzinnymi budynkami mieszkalnymi przy

ul. Morcinka - na kwot^ 11.000,00 zl. Natomiast wartosc nakladow poniesionych przez

najemcQ na wybudowanie z wlasnych srodkow budynku uzytkowego - garazu zostala

ustalona przez rzeczoznawc^ maja^tkowego - na kwot^ 6.925,00 zl. Kwota ta zostanie

zaliczona na poczet ceny sprzedazy nieruchomosci. Przedmiotowa nieruchomosc

przeznaczona jest do zbycia na rzecz najemcy.

4. Zgodnie z ustawa, Prawo zamowieh publicznych przeprowadzone zostaly procedury

zamowieh na 2014 rok w naste.puj3cym zakresie:

l).Rozstrzygnî to przetarg na dostaw^ artykulow spozywczych, pieczywa, mî sa i w^dlin,

owocow i warzyw, nabialu, mrozonek dla Srodowiskowego Domu Samopomocy w

Prudniku. Podpisanie umow odbe,dzie si^ 20.12.2013 r. - 6 umow na kwote, 248 378,23 zl.

Cze.sc I - artykuly spozywcze - Przedsi^biorstwo Produkcyjno-Handlowe ,,Polaris"

Malgorzata Gruszczyhska z Kalisza - kwota 49 524,53 zl.

Cze.sc II - pieczywo - Adriana Suchanek, Sylwester Suchanek z Nysy - kwota 21 378,93 zl.

Cze.sc III - mie.so i we,dliny - Sklep Mie.sny ,,Tulipan' Kasprzyk Sylwia z Prudnik - kwota
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68 325,60 zl.
Cze.sc IV - warzywa i owoce - Joanna Adolf z Rzymkowic - kwota 63 732,99 zl.

Cze.sc V - nabial - Okre.gowa Spoldzielnia Mleczarska z Prudnika - kwota 22 045,28 zl.

Cze.sc VI - mrozonki - Krzysztof Misiolek z Prudnika kwota 23 370,90 zl.

2). Rozstrzygnie.to przetarg na dostaw^ urzajJzen do digitalizacji muzealiow dla Muzeum

Ziemi Prudnickiej w ramach zadania pn. Wirtualne Oblicze Kultur. Umowy podpisano w

dniu 30.12.2013 r. i 10.12.2013 r. na kwot<? 54 088,77 zl.

Cze.sc I - Dostawa skanera szczelinowego AO + - ZIZAKO Sp. z o.o., z Krakowa - kwota

32 595,00 zl
Cze.sc II - Dostawa macierzy dyskowej, dyskow twardych, szafy serwerowej RACK, UPS -

Marcin Kus z Rudy Slaskiej - kwota 13 498,77 zl.

Cze.sc III - Dostawa sprze.tu fotograficznego - ZUBER Andrzej Zuber z Wroclawia - kwota

7 995,00 zl.
3). RozstrzygniQto przetarg na dostaw^ artykulow spozywczych, mie.sa i we.dlin do stolowek

szkol i przedszkoli Gminy Prudnik - 4 cze.sci. Podpisanie umow odbe.dzie si§ w dniu 2

stycznia 2014 r.

Cze.sc I - Dostawa artykulow spozywczych do stolowki w Zespole Szkolno- Przedszkolnym

nr 1 w Prudniku ul. Podgorna 9 - Jozef Chudy Przedsie.biorstwo Handlowo-Uslugowe

,,CARMEN" z Prudnika - kwota - 22 121,07 zl.

Cze.sc II - Dostawa artykulow spozywczych do stolowki w Zespole

Szkolno- Przedszkolnym nr 2 w Prudniku ul. Szkolna 12 - Jozef Chudy Przedsie_biorstwo

Handlowo-Uslugowe ,,CARMEN" z Prudnika - kwota 45 328,08 zl.

Cze.sc III - Dostawa artykulow spozywczych do stolowki w Zespole Szkol w Prudniku ul.

DajDrowskiego 2 - Jozef Chudy Przedsie.biorstwo Handlowo-Uslugowe ,,CARMEN" z

Prudnika - kwota 30 774,19 zl.

Cze.sc IV - Dostawa mie.sa i we.dlin do stolowki w Zespole Szkol w Prudniku ul.

Da^browskiego 2 - Sklep Mie.sny ,,Tulipan' Kasprzyk Sylwia z Prudnika - kwota 32 591,16 zl.

4). Ogloszono i rozstrzygnie.to przetarg na DostawQ materialow opalowych dla jednostek

budzetowych Gminy Prudnik II. Podpisanie umow odbe.dzie si$ 2 stycznia 2014 r. - 7 umow

na kwotQ 124 268,13 zl. Byl to drugi raz ogloszony przetarg na te dostawy. Pierwszy

uniewazniono, poniewaz nikt nie zlozyl oferty. W tym przetargu jedna^ ofertQ na wszystkie

cz^sci zlozyl Tomex - Sklad Opalu i Skup Zlomu z IMiemyslowie.

- Zespol Szkolno-Przedszkolny w Moszczance - kwota 32 884,05 zl,

- Zespol Szkolno-Przedszkolny w Szybowicach - kwota 21 820,20 zl,

- Zespol Szkolno-Przedszkolny w Rudziczce - kwota 27 183,00 zl,

- Zespol Szkolno-Przedszkolny w Rudziczce - Oddzial Przedszkolny w Mieszkowicach -
10 169,64 zl,

- Publiczne Przedszkole w ta.ce Prudnickiej - 8 472,24 zl,

- Szkolne Schronisko Mlodziezowe w Prudniku - Filia w Wieszczynie - 17 933,40 zl,

- Osrodek Sportu i Rekreacji w Prudniku - 5 805,60 zl.
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Ceny opalu: we.giel orzech - 575,00 zl, we.giel Ekogroszek 565,00 zl,

mial w^glowy - 440,00 zl, koks - 689,00 zt, drewno opalowe -70 zl

5). OgJoszono przetarg na Dostawe. artykulow biurowych, papieru kserograficznego oraz

tonerow dla UrzQdu Miejskiego w Prudniku. Otwarcie ofert odbe.dzie sie. 20.12.2013 r.

Informuje., ze cze.sc zamowien prowadzona jest przez Urza^d Miejski w Prudniku dla calej

grupy jednostek podleglych gminie w tym w zakresie : zaopatrzenia w srodki spozywcze,

energie, elektryczna^ we.giel oraz ubezpieczenia. W wie.kszosci przypadkow przy wie,kszych

zamowieniach uzyskujemy nizsze ceny jednostkowe za poszczegolne towary i uslugi.

5. W dniu dzisiejszym przedstawiam Radzie Miejskiej budzet na 2014 rok. Jest to budzet,

ktory z jednej strony musi zabezpieczac bieza^ dzialalnosc gminy w tym przede wszystkim

zadania zwiazane z pomoca^ spoteczna^ oswiata^ oraz pozostatymi zadaniami do realizacji

ktorych gmina zobowiazana jest przepisami prawa. Z drugiej strony istotnym elementem

tego budzetu powinno bye przygotowanie zadah, ktorych realizacje. powinnismy zaplanowac

ze srodkow Unii Europejskiej w perspektywie jej budzetu na lata 2013-2020. Na pewno

zadania wynikac b^da^ z Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Opolskiego w

tym np. kwestie rewitalizacji miasta oraz projekt kluczowy, o ktory aplikujemy za zgoda,

Rady. Przygotowujemy sie. rowniez do zadah, ktorych finansowanie nastajDi z Programu

Operacyjnego Wspolpracy Transgranicznej Polska - Czechy.

Jednak najwazniejszym wyzwaniem przyszlego roku be.dzie lokalny rynek pracy w tym

funkcjonowanie Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Jak zapewne Pahstwu wiadomo do kohca

lipca 2014 roku obowia^zuje wyzsza pomoc publiczna w strefach. Po tym okresie wysokosc

tej pomocy zmniejsza sie. o 20 %, a wie.c mozna liczyc, ze w najblizszym polroczu

oferowane przez nas tereny tylko poprzez ten fakt, mogq. stac siQ jeszcze bardziej

atrakcyjne. W grudniu spotkatem sie. z Prezesem Walbrzyskiej Specjalnej Strefy

Ekonomicznej omawiaja^c kluczowe kierunki naszej wspolpracy na najblizszy okres.

Przedstawitem rowniez problem pozostalych hal produkcyjnych ZPB Frotex SA w upadlosci,

niestety nie spotykaja^c sie. ze zbytnim optymizmem co do mozliwosci ich zagospodarowania

w strefie. Jestesmy rowniez w stalym kontakcie z jedna^ z najlepszych firm konsultingowych

w wojewodztwie dolnosla^skim, ktora posredniczy w pozyskiwaniu inwestorow

dziataja^cych w strefach ekonomicznych. Prowadzimy rowniez rozmowy z 3 inwestorami na

temat inwestycji w Prudniku, ktorych efektem mogloby bye utworzenie znacznej ilosci

nowych miejsc pracy. Final tych rozmow nastapi prawdopodobnie jeszcze w miesia^cu

styczniu. Trudno powiedziec, czy wszystkie tocza^ce SJQ negocjacje zakohcza^ si^ sukcesem,

ale musze. bye w tym zakresie optymista^. Zamierzenia dotycza^ce lokalnego rynku pracy w

przypadku ich pozytywnego zakohczenia mogq skutkowac inwestycjami, ktore be.dziemy

zobowia^zani wykonac, aby zach^cic inwestora do wyboru naszego miasta na miejsce swojej

inwestycji. A wie.c w trakcie roku moga, czekac nas kolejne decyzje zwiazane np. z

uzbrojeniem podstrefy.

W tym stanie rzeczy budzetowi temu nie mozna zarzucic, ze jest budzetem wyborczym.
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Licze., ze przedstawione przeze mnie priorytety znajda^ uznanie rowniez Rady Miejskiej.

6. Korzystajaj: z okazji wszystkim mieszkancom Gminy Prudnik sktadam serdeczne zyczenia

z okazji swiaj: Bozego Narodzenia. Oby te swie.ta mine_ty w spokoju i w miJej rodzinnej

atmosferze.

nowy 2014 rok zycze. nam wszystkim optymizmu wiary i wytrwalosci. Oby ten nowy rok

byl lepszy od roku mijaja^cego.
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